
Březen  |  2024 
Zpravodaj městské části Brno-Jehnice, neprodejné

Úvodní slovo starosty  
Vážení spoluobčané, obyvatelé Jehnic! 

Po předčasných komunálních volbách jsem byl 
zastupitelstvem zvolen do funkce starosty a nahradil 
tak na této pozici p. Mgr. S. Drába. S předáním úřadu 
je vždy spojena řada poněkud nudných, ale nutných 
administrativních úkonů, jejichž výčtem vás nechci 
zatěžovat. Mimo tyto záležitosti jsme byli nuceni řešit 
i  obsazení funkce tajemníka našeho úřadu, neboť 
dosavadní vedoucí úřadu p. Ing. René Adámek 
ukončil svůj pracovní poměr k 31.12.2023. Výběrová 
komise doporučila ke jmenování p. Mgr. M. Jedličku, 
který by měl od 1.3.2024 tuto funkci obsadit. Jinak 
mohu s potěšením konstatovat, že všichni nově 
zvolení členové zastupitelstva mají chuť pracovat pro 
městskou část a s nadšením se vrhli do této práce. Díky 
p. Ing. Brůhové zase ožívá komunitní centrum, 

městská část společně s jehnickými spolky připravuje 
řadu kulturních akcí, jejichž program na březen 
a  duben najdete na webových stránkách a je snaha 
začít realizovat záměry, které jednotlivé volební strany 
měly ve svých volebních programech. Chceme 
zprovoznit rovněž obecní Facebook a obnovit častější 
hlášení místního rozhlasu. Jenom prosím o strpení, 
tyto činnosti si žádají ještě určitou časovou prodlevu.

Věřím, že všem zastupitelům elán do práce vydrží 
po celý zbytek volebního období, minulé půtky budou 
brzy zapomenuty a budeme společně pracovat pro 
zlepšení života v naší pěkné městské části.

Přeji vám příjemné prožití období před letošními 
Velikonocemi

Oto Rinchenbach, starosta

1.3. v 19:00 hodin  

Hospodský kvíz 


Kde: v salonku Ovečné 
pivnice 


Pořádá: Ovečná pivnice

9.3. v 13:00 hodin 
Masopustní průvod

 Kde: sraz u hasičky 


Pořádá: Sdružení 
dobrovolných hasičů Brno-

Jehnice

9.3. v 19:00 hodin 
Ostatková zábava


Kde: v prostorách školy

Pořádá: Sdružení 

dobrovolných hasičů Brno-
Jehnice

11.3. v 17:00 hodin 

Tvoření pro všechny


Kde: komunitní centrum 

Pořádá: Jana Poláková


15.3.2024 v 16:00 hodin  
Deskoherní odpoledne 

Kde: Komunitní centrum 
Jehnice 


Pořádá: Iveta Brůhová  

17.3. v 14:00 hodin 
Vynášení Morany 

Kde: na náměstí 


Pořádá: spolek Jehnice na 
pohodu

23.3. v 14:00 hodin 
Velikonoční minijarmark 

a tvoření

Kde: na náměstí a v 

Komunitním centru Jehnice

Pořádá: Spolek Jehnice na 

pohodu

25.3. v 17:00 hodin 
Tvoření pro všechny


Kde: Komunitní centrum 
Jehnice


Pořádá: Jana Poláková

(dále pak každé liché 

pondělí) 

6.4. v 9:00 hodin 
Ukliďme Česko


Kde: sraz na náměstí 
u hasičky 


Pořádá: SDH Brno - 
Jehnice ve spolupráci se 

spolkem Jehnice na 
pohodu

30.4.  
Pálení čarodějnic


Pořádá: MČ Brno-Jehnice 

Další informace k této akci 

budou včas zveřejněny

Vážení občané,  
v úterý 5. března od 17 hodin se bude v naší základní 
škole konat veřejné projednání nového územního 
plánu města Brna. Vedení naší MČ zajistilo účast 

odborníků z Magistrátu města Brna. Bližší informace 
Facebook a web městské části. Přijďte se seznámit 

s plány do budoucna!  
Redakce

Setkání rodičů s dětmi do 4 let každé pondělí a středa - Kdy: 9-12 hodin Kde: Komunitní centrum

Kalendář akcí: březen a duben 2024 
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Pyrrhovo vítězství 
„Utrpěli jsme vítězství.“ Tak nějak by mohla znít 
slova krále z Epeiru, starověkého válečníka a jednoho 
z  nepřátel Římské republiky poté, co po bitvě u 
Auscula (279 př.n.l.) odbyl své důstojníky, kteří mu 
blahopřáli k vítězství.

Volby v Jehnicích byly pro některé jakýmsi 
očekáváním nových změn nebo pokračováním 
v  započaté práci. Volební účast 62,5 % dává jasně 

najevo, že občanům není lhostejný osud naší malebné 
obce. Bezmála čtvrtina, cca 35 % obyvatel, si přála 
nějakou změnu a možnost obměny složení zastupitelů, 
a proto dala hlas uskupení Společně v Jehnicích, které 
získalo tři mandáty. Musím podotknout, že se jedná 
o  staronové odstoupivší zastupitele, a přeji si, aby tito 
svou důvěru získanou ve volbách nepromarnili 
z důvodu svých osobních ambicí, stejně tak jako tomu 
bylo před dvěma lety.

Obyvatelé Jehnic rozhodli takřka 33 % hlasů, že věří 
zkušeným zastupitelům, kteří již na radnici pro Jehnice 
pracovali, a ti v letošních volbách za obě uskupení SNK 
1 a 2 získali tři mandáty. Tradiční strana KDU–ČSL (cca 
16 %) pak doplňuje zastupitelstvo jedním mandátem. Je 
jen škoda, že byly promrhány dva roky přešlapáváním 
na místě, a obec se tak nemohla nikam posunout. Vše je 
totiž jen o vůli a kompromisu, který každý z nás musí 
občas udělat. Zbylých cca 16 % hlasů se rozdělilo mezi 
strany a uskupení, které byly neúspěšné a do 
zastupitelstva se nedostaly. 

Pevně věřím, že se nové zastupitelstvo dokáže 
rozumně domluvit a že jeho č lenové budou 
spolupracovat pro rozvoj tak krásného místa pro život, 
jako jsou Jehnice. 

                                                                                            
Lubomír Fildán, Hoblík   

Ze zastupitelstva

Ustavující zasedání 
Zastupitelstva MČ Brno-
Jehnice 

Vážení občané, 
jak víte, dne 23.1.2024 proběhlo ustavující zasedání 
nového Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice, 
vyhlášené po nových volbách ze dne 9.12.2023. 
Zvolenými zastupiteli jsou Ing. Robert Charvát, 
Ing.  Iveta Brůhová, Bc. Vojtěch Sýkora (všichni za 
SPOLEČNĚ V JEHNICÍCH), MUDr. Oto Rinchenbach, 
Milan Pernica (oba za SNK2), Mgr. Bc. Václav Šicha, 
Ph.D. (KDU-ČSL) a Václav Šicha (SNK1). 

Jednání zastupitelstva se uskutečnilo tradičně ve 
školní jídelně. Do zvolení nového starosty předsedal 
jednání dosavadní starosta Mgr. Stanislav Dráb 
(SPOLEČNĚ V JEHNICÍCH). Při poklidném průběhu 
jednání, kterého se zúčastnilo velké množství občanů, 
bylo zvoleno nové vedení MČ Brno-Jehnice 
v následujícím složení. 

Starosta: MUDr. Oto Rinchenbach (SNK 2)
1. místostarosta: Mgr. Bc. Václav Šicha, Ph.D. (KDU-

ČSL)
2. místostarosta: Milan Pernica (SNK 2)
Byly zřízeny dva výbory zastupitelstva, a to výbor 

finanční a výbor kontrolní. Obsazení výborů bylo 
zvoleno následující.

Předseda finančního výboru: Ing. Robert Charvát 
(SPOLEČNĚ V JEHNICÍCH). Členové finančního 
výboru: Ing. Milena Otavová, Ph.D., Ing. Pavel Svirák, 
Ph.D.

Předseda kontrolního výboru: Václav Šicha (SNK 1). 
Členové kontrolního výboru: Ing. Viktor Janák, 
Lubomír Fildán.

Tím byl program vyčerpán a ustavující zasedání 
zastupitelstva bylo ukončeno. 

V tomto čísle je otištěno několik článků zastupitelů, 
které na ustavující zasedání ZMČ navazují. Vzhledem 
k  tomu, že se jedná o první číslo Jehnických listů po 
nových volbách, rozhodla se redakce neuplatnit 
pravidlo 500 znaků pro články politického charakteru, 
stanovené ve schválených Zásadách pro vydávání 
Jehnických listů, a zaslané články nekrátila. 

Redakce

Názory občanů
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Zápis do první třídy 
Ředitelství Základní školy a mateřské školy Brno, 

Blanenská 1, příspěvková organizace oznamuje, že se 
v  budově Základní školy na Blanenské 1 uskuteční 
zápis do prvních tříd pro školní rok 2024/2025.

Zápis se bude konat ve středu 3. dubna 2024 v době 
od 13.00 do 17.00 hodin a ve čtvrtek 4. dubna 2024 
v době od 13.00 do 17.00 hodin.

K zápisu se dostaví rodiče dětí narozených od 1. září 
2017 do 31. srpna 2018. 

 
Při zápisu je nutné předložit rodný list dítěte a OP 

rodičů. 
V případě odkladu školní docházky doloží zákonný 

zástupce společně se žádostí, v den zápisu, dvě 
doporučující posouzení školského poradenského 
zařízení (PPP, SPC) a odborného lékaře nebo 
klinického psychologa. 

Co naše škola nabízí:
1. jsme škola otevřená novým přístupům ke 
vzdělávání
2. škola se nachází v příjemné klidné okrajové části 
Brna
3. pečujeme o nadané a mimořádně talentované žáky 
od prvního ročníku
4. v rámci kroužků vyučujeme kvalifikovaně 
anglický jazyk od 1. ročníku 
5. podle počtu přihlášených dětí plánujeme otevřít 
dvě první třídy s počtem 25 žáků ve třídě
6. v případě zájmu je možná návštěva v současné 
1. třídě / info.na tel.č. 724 310 276/

V naší škole bude vašemu dítěti dobře. Uděláme vše 
pro to, aby se vracelo spokojené. Budeme rozvíjet jeho 
nadání a osobnost, respektovat jeho individualitu. 
Budeme s vámi spolupracovat a hledat nejlepší řešení 
v každé situaci. V naší škole se vaše dítě bude učit 

v atmosféře bezpečí, pochopení, tolerance a vzájemné 
úcty a pomoci.

Služby
1. provoz ranní i odpolední družiny (6.30–17.30 h)
2. jídelna v budově školy 
3. velký výběr zájmových kroužků přímo ve škole
4. v rámci spolupráce s Vysokoškolským sportovním 

klubem Univerzita Brno probíhají na škole atletické 
přípravky

5. kroužek hudební výchovy – odloučené pracoviště 
ZUŠ V. Kaprálové, Palackého třída

6.kvalitní spolupráce mezi školou a rodiči, možnost 
konzultací s učiteli, po předchozí domluvě kdykoliv.

K zápisu je nutná registrace na stránkách 
zapisdozs.brno.cz

 

Co se děje u násZe školních škamen

Poděkování Klidné Jehnice 
Vážení spoluobčané, 

děkujeme, že jste přišli k volbám a dali jste jasně najevo, že vyvolat předčasné volby bylo správné. Kontroverzní 
starosta, kvůli kterému byly volby vyvolány, tak dostal od voličů jasný vzkaz a zaslouženě tak končí i jako 
zastupitel. 

Zároveň také děkujeme za Vaše hlasy v předčasných komunálních volbách pro uskupení Klidné Jehnice.  Klidné 
Jehnice získaly 9,4 % hlasů voličů. Mandát Klidné Jehnice nezískaly naprosto těsně, chyběly nám hlasy necelých 
dvou voličů. Jak se říká, každý hlas rozhoduje o výsledcích voleb, v případě Jehnic se to přesně prokázalo. 

S přáním úspěšného a spokojeného roku 2024

Mgr. Vít Krinčev

Co se děje u nás
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Viděno v JehnicíchCo se děje u nás

Vážení a milí 
spoluobčané, 

p ře d ně b y c h V á m c h t ě l a 
poděkovat za důvěru, kterou jste 
m ně ( a s d r uže n í S p o l e čně 
v  Jehnicích) dali v předčasných 
komunálních volbách. Budu se 
snažit pokračovat v práci, kterou 
jsem započala v roce 2022 .

Abyste měli jasnou představu 
o  mé činnosti v zastupitelstvu, 
vypracovala jsem Plán sociální 
a pro-rodinné politiky v Jehnicích 
2024-2026. Je to souhrn aktivit, 
které bych v tomto období ráda 
zahájila a následně realizovala 
a rozvíjela dále. V roce 2022 se mi 
p o v e d l o ( s p o l u s býv a lým 
vedením) vybudovat komunitní 
centrum v přízemí úřadu MČ Brno 

- Jehnice, které bych nadále chtěla 
rozvíjet a umožnit co nejširší 
veřejnosti jeho využití pomocí 
Family a Senior pointu a dalších 
aktivit.

R á d a b y c h p o k r a č o v a l a 
v  projektu Audit Family Friendly 
Community, který jsem započala v 
listopadu 2022 a byl bohužel 
p o z a s t a v e n n e p o d e p s á n í m 
smlouvy ze strany tehdejšího pana 
starosty. Vzhledem k tomu, že 
zájemci o audit se musí účastnit 
úvodního semináře, na který pak 
navazuje smlouva, budu muset 
počkat na další termín, který bude 
vypsán.

Ve spolupráci s Knihovnou 
Jiřího Mahena v Brně bych chtěla 
umožnit rozšiřování aktivit naší 
knihovny. Dále bych chtěla udělat 
re v i z i j e h n i c kýc h s p o l ků - 
zmapovat spolkové aktivity, 

vytvořit kalendář akcí a podpořit 
vás - obyvatele Jehnic - ve 
spolkové činnosti.

B u d u s p o l u o r g a n i z o v a t 
a koordinovat pro-rodinné aktivity 
p o ř á d a n é m ě s t s k o u č á s t í . 
A v neposlední řadě se chci s vámi 
osobně setkávat na Setkání 
zastupitelky s občany. Budu se 
těšit na vaše nápady, připomínky 
i  kritiku. Budu chtít s vámi vést 
slušnou debatu a ráda vás přizvu 
k dobrovolnické činnosti na 
některých projektech, pokud máte 
čas a chuť se s ostatními podělit 
o své zkušenosti, znalosti, nápady 
a možnosti, jak rozvíjet naši 
městskou část, bude to přínosem 
pro všechny.

Ing. Iveta Brůhová, zastupitelka 
MČ Brno-Jehnice, tel.:777635814, 
email: ivetabruhova@seznam.cz

KDU-ČSL v novém 
Zastupitelstvu MČ Brno-
Jehnice 

Vážení sousedé, občané Jehnic, rád bych vám všem, 
kteří jste vyjádřili svůj názor v prosincových nových 
volbách do jehnického zastupitelstva, poděkoval za 
účast ve volbách a také chci osobně poděkovat za 
důvěru. Chtěl bych také poděkovat všem členům naší 
místní organizace v Jehnicích a všem zástupcům KDU-
ČSL v Brně i jinde, kteří nám pomohli a další pomoc 
nabízejí. 

Dne 23. ledna poté proběhlo ustavující zastupitelstvo 
a bylo zvoleno nové vedení MČ, ve kterém jsem byl 
zvolen 1. místostarostou. Velmi si toho vážím a budu 
v  t é t o v e ře j n é f u n k c i p r a c o v a t s n e j vě t š í 
zodpovědností. 

Pokud jde o shrnutí povolebního vyjednávání, 
uskutečnil jsem v prosinci a lednu několik setkání se 
všemi zvolenými zastupiteli, kdy jsem vyslechl 
všechny jejich návrhy, pokud jde o práci pro 
budoucnost městské části. 

Rozhodl jsem se pak při volbě starosty podpořit 
MUDr. Oto Rinchenbacha, protože po několika 
změnách ve vedení naší MČ v posledním roce 
a  v  obtížné situaci, kdy jsme neměli tajemníka ani 
rozpočet na kalendářní rok, budou Jehnice potřebovat 
v čele člověka, který už práci ve vedení MČ několik 

volebních období vykonával a tuto práci zná. Jeho 
volbu nejbližších spolupracovníků přitom respektuji 
a  těším se na spolupráci s nimi, stejně jako se všemi 
dalšími zastupiteli. 

Velmi si vážím toho, že jsem při volbě prvního 
místostarosty získal důvěru všech šesti ostatních 
zastupitelů a věřím, že se podaří Jehnice konečně opět 
usmířit a navázat spolupráci nás všech. Každý z nás 
totiž přináší nové nápady, které, když se poctivě 
odpracují, zlepší život v naší městské části.

Jako jehnická KDU-ČSL začneme nyní co nejdříve 
pracovat na plnění našeho volebního programu, který 
jsme přislíbili v tomto volebním období realizovat. Jak 
víte, jsou pro nás důležitá témata základní školy, 
hasičské zbrojnice, relaxační zóny, dále nové dětské 
hřiště, přípravy nového obecního domu a další, aby 
Jehnice získaly další moderní občanskou vybavenost, 
která bude sloužit veřejnosti.

Chceme také zlepšit komunikaci vedení městské 
části směrem k občanům, a proto budeme nejen 
v  Jehnických listech, ale i na webu a na facebookové 
stránce MČ Brno-Jehnice pravidelně zveřejňovat 
aktuální informace z radnice a informovat občany 
o novinkách a událostech v naší obci. 

Hezký den všem!

Mgr. Bc. Václav Šicha, Ph.D. (KDU-ČSL) 
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Co se děje u nás 

Pálení v 
Jehnicích 

Vážení občané Jehnic, 
rádi bychom vás informovali 
o  obecně závazné vyhlášce 
č. 12/2020, která se týká spalování 
suchých rostlinných materiálů. 
V  městské části Brno-Jehnice je 
povoleno spalovat rostlinné 
materiály celoročně vždy ve 
čtvrtek v čase od 09:00 do 19:00. 

Tato změna vychází z úprav 
vyhlášky statutárního města Brna 
č . 19/2017 , k terá upravuje 
podmínky pro spalování v celém 
městě.

Je důležité dodržovat tato 
pravidla, aby byla zajištěna 
ochrana ž ivotního prostředí 
a zdraví občanů. 

Děkujeme vám za pochopení 
a spolupráci.

Redakce, s využitím informací z 
ÚMČ

Vedení Jehnic bez účasti 
vítězného SPOLEČNĚ V 
JEHNICÍCH 

Milí jehničtí spoluobčané,  
asi netřeba zdůrazňovat, že naše uskupení SPOLEČNĚ 
V JEHNICÍCH opakovaně vyhrálo volby do jehnického 
zastupitelstva. Této podpory si velice vážím a chci 
Vám za ni ještě jednou srdečně poděkovat. 

Předpokládám, že v zájmu nás všech je, aby se 
současná turbulentní situace v Jehnicích uklidnila. 
Naše vítězství ve volbách jsme pojali tak, že pro celé 
Jehnice by bylo nanejvýš prospěšné a užitečné, kdyby 
ve vedení naší MČ byli zástupci všech tří nejsilnějších 
uskupení vzeš lých z voleb , t j . SPOLEČNĚ 
V  JEHNICÍCH (lídr Ing. Robert Charvát), Sdružení 
nezávislých kandidátů 2 (lídr MUDr. Oto Rinchenbach) 
a KDU-ČSL (lídr. Mgr. Bc. Václav Šicha, Ph.D.).

Dle našeho názoru by takové složení vedení 
zastupitelstva lidé vnímali tak, že hodláme naši 
městskou část řídit ve vzájemné shodě, máme snahu se 
domlouvat a hledat kompromisy. Naším cílem je, aby 
v  komunikaci celého zastupitelstva byl soulad 
a udržitelný systém jeho fungování. 

I přes moji snahu a komunikaci se zastupiteli za 
SNK1 (lídr Václav Šicha), SNK 2 a KDU se dohoda 
o  skladbě vedení naší městské části, která by 
zohledňovala výsledky voleb a respektovala vůli 
voličů, bohužel nepodařila. 

Nekompromisním přístupem byli do vedení naší 
městské části prosazeni MUDr. Oto Rinchenbach 
( s t a r o s t a ) , M g r. B c . V á c l a v Š i c h a , P h . D . 
( 1 .  m í s t o s t a r o s t a ) a p a n M i l a n P e r n i c a 
(2. místostarosta).

Chceme v zastupitelstvu vytvářet podmínky pro 
otevřenou komunikaci, respektování názorů ostatních 
a hledání kompromisů. Přinášíme do komunální 
politiky slušnost, férovost a jednání v zájmu občanů 
a  naší městské části. Těší mě, že snaha o otevřenou 
komunikaci byla vyslyšena a jako zastupitelé se 
budeme potkávat na pracovních schůzkách v plném, 
sedmičlenném počtu. Věřím, že najdeme nad spoustou 
témat společnou řeč a budeme Jehnice modernizovat 
a  rozvíjet tak, abychom naplnili to, co jsme Vám ve 
volebním programu slíbili. 

Jako zvolený předseda finančního výboru budu 
společně s ostatními členy (Ing. Pavel Svirák, Ph.D. 
a  Ing. Milena Otavová, Ph.D.) dbát na transparentní 
a  férové hospodaření naší městské části a aktivně 
přinášet podněty na efektivní použití finančních 
prostředků svěřených naší městské části.

Svoji aktuální prioritu vidím v dokončení projektu 
instalace Z-BOXu v naší městské části. Vizualizace 
návrhu jeho umístění a podrobnější informace jsou 
k dispozici na facebooku SPOLEČNĚ V JEHNICÍCH. 
O dalším průběhu projektu Vás budu informovat. 

SPOLEČNĚ V JEHNICÍCH je připraveno pro Jehnice 
aktivně pracovat a vytvářet místo, na které můžeme 
být všichni hrdí. Budeme rádi za Vaše nápady, náměty, 
p ř i p o m í n k y . M ů ž e t e n á m p s á t n a 
info@spolecnevjehnicich.cz. Vašimi podněty se 
budeme rádi zabývat. Možnost setkávat se s námi 
budete mít také na různých společenských akcích, 
které pro Vás jako zastupitelé budeme spolupořádat. 
Těšíme se na Vás. 

S úctou

Ing. Robert Charvát, zastupitel za SPOLEČNĚ V 
JEHNICÍCH

Co se děje u nás 



Jehnické listy | Březen| 2024

6

Co se děje v Brně

Vy máte nápady, my je 
realizujeme! Pojďme 
společně zlepšit naše 
město. 

Víte o něčem, co v Brně rozhodně nesmí chybět? Sem 
s tím! Od 1. března můžete navrhovat projekty v rámci 
8. ročníku brněnského 
p a r t i c i p a t i v n í h o 
rozpočtu Dáme na 
v á s . S t e j n ě j a k o 
v  minulém roce , 
i  tentokrát máme 
k  d i s p o z i c i 3 5 
milionů korun.

P a r t i c i p a t i v n í 
rozpočet města svým 
o b y v a t e l ů m 
umožňuje zapojit se 
d o r o z h o d o v á n í 
o  části veřejných 
fi n a n c í . P r v n í m 
krokem je návrh 
vlastního projektu, 
jehož náklady se 
mohou vyšplhat až 
k  5 m i l i o n ů m . 
Vybírat lze z celé 
škály témat, ať je to 
sportovní vyžití pro 
děti či dospělé, něco 
fa jn pro seniory, 
projekty týkající se 
vzdělávání, nápady 
n a v y l e p š e n í 
v  o b l a s t i z e l e ně 
a  dopravy, úpravy 
veřejného prostoru 
města a mnohé další.

Nápady mohou 
bý t i n v e s t i čn í h o 
charakteru jako je například postavení nového hřiště, 
pumptracku či naučné stezky nebo se může jednat 
o  tzv. měkký projekt, kdy jsou z participativního 
rozpočtu hrazeny třeba výukové programy, jako je 
právě realizovaný projekt Včely do Brna. Zde se 
v rámci realizace momentálně dokončuje publikace pro 
mateřské školy a 1. stupeň základních škol 
doprovázená pracovními listy, která bude do 

vzdě lávacích institucí zdarma distribuována 
v letošním roce.

Pro detailní informace ohledně podávání projektů 
nebo i pro inspiraci, co vše již navrhovatele napadlo 
v  m i n u l o s t i , n a v š t i v t e w e b o v é s t r á n k y 
paro.damenavas.cz, kde můžete svůj nápad pro Brno 
rovnou vložit. Nerozumíte si s internetem či něco 
nefunguje? Nevadí. Pro vás je tu možnost podat svůj 
projekt osobně na Odboru participace Magistrátu 
města Brna na Husově 3. Jsme tu pro vás.

Oproti minulému roku 
máme jednu novinku! 
Podané projekty nově 
nemusí získat podporu 
obyvatel, jako tomu 
b y l o v m i n u l o s t i , 
a  z  h l e d i s k a 
provedi te lnost i tak 
budou posuzovány 
v š e c h n y p o d a n é 
projekty.

Tak co říkáte? Máte 
n á p a d p r o B r n o ? 
Nenechávejte si ho pro 
sebe a dejte nám vědět. 

Dáme na vás.

Harmonogram 2024

Podávání projektů
01. 03. 2024

U k o n č e n í s b ě r u 
projektů
15. 05. 2024

Vyhodnocení projektů
01. 10. 2024

Hlasování o projektech
01.–30. 11. 2024

Vyhlášení vítězů
1. 12. 2024 
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Co se děje u nás

Komunitní centrum 
Jehnice 

Od února se opět rozběhlo 
pravidelné setkávání rodičů či 
prarodičů v komunitním centru, 
které se pro tyto účely přemění na 
dětskou herničku. Také pokračují 
deskoherní odpoledne, která se již 
stala pravidelnou kratochvílí 
m n o hýc h dě t í i d o s pě lýc h . 
V salonku Ovečné pivnice nás nově 
čekají vědomostní kvízy. 

Již nyní vám mohu prozradit, že 
chystám nějaké novinky, které by se mohly rozběhnout 

už v březnu. Proto sledujte webové stránky MČ Brno-
Jehnice, kde v sekci "Mohlo by vás zajímat" je odkaz na 
"Komunitní centrum", kde bude vyvěšen program, 

který ale může být v průběhu měsíce 
ještě doplněn. Můžete také sledovat 
facebookové stránky: "Komunitní 
c e n t r u m J e h n i c e " , k d e v á s 
o  veškerých novinkách budu 
informovat. Program najdete také 
na okně komunitního centra. 
Jednou z novinek je Tvoření pro 
všechny, které povede paní Jana 
Poláková z Mokré Hory. Přijít 
m o h o u d ě t i d o š e s t i l e t 
v  doprovodu rodičů, starší děti, 

dospělí i senioři. Začínáme 11.3. 
2024 v 17 hodin. Budou se vyrábět hezké dekorace do 
domácnosti. Příspěvek na materiál je 50 Kč. 

Iveta Brůhová, 
koordinátorka KC Jehnice,

tel.: 777 635 814, 
e-mail: ivetabruhova@seznam.cz

Ples v 
Jehnicích 17. 
února 2024 

Tradiční ples v Jehnicích, 
k t e rý p o řá d a l o o p ě t 
Sdružení rodičů při ZŠ 
Blanenská 1, se stal i letos 
událostí, která spojila 
m í s t n í k o m u n i t u 
v  nezapomenute lném 
večeru plném talentu 
a  z á b a v y . Ú v o d n í 
vystoupení stepařské školy Tap Art přineslo do sálu 
neopakovatelnou atmosféru energie a nadšení. Junioři 
z taneční školy Starlet pak okouzlili svými elegantními 
párovými tanci, předvádějíce technickou zručnost 
a  gracióznost. Vrchol večera přišel s ohromující 

s v ě t e l n o u s h o w, j i ž 
p ř e d v e d l a s k u p i n a 
Lightshow Acro Duo, 
a  která diváky doslova 
pohltila svou jedinečnou 
k o m b i n a c í t a n c e 
a  akrobacie . Skupina 
L I F b a n d p a k d o d a l a 
energii celému sálu skvěle 
zahranými hity, které 
nechaly všechny tančit až 
do ranních hodin. Bohatá 
tombola, široký výběr 
nápojů a občerstvení 
završily tento vydařený 

večer, který se zapsal do 
paměti všech účastníků jako jedinečná událost plná 
radosti, přátelství a nezapomenutelných zážitků.

Marek Padyšák, šéfredaktor

Autoři fotografie: Eva Jochmannová a Tomáš 
Jochmann

Autor fotografií: Iveta Brůhová
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Dětský karneval v 
Jehnicích 18. února 
2024 

Neděle po plese patřila tradičně 
dětskému karnevalu. Členové sdružení 
rodičů pro děti přichystali soutěže, 
malování na obličej , občerstvení 
a  bohatou tombolu, program svým 
vystoupením zpestřili mladé tanečnice 
a tanečníci ze studia Tap Art.
Členové Sdružení rodičů děkují všem 

hostům a příznivcům za podporu a těší 
se na shledanou na dětské letní párty 
v červnu.

Klára Eklová,
Členka Rady Sdružení rodičů při 

ZŠ Brno-Jehnice 

Co se děje u nás

Autoři fotografie: Eva 
Jochmannová a Tomáš 

Jochmann
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